
Hallo mensen van de griffie (CC College) 
  
De SP-fractie heeft een aantal vragen over de jaarrekening 2024 en de zomernota op 
detailniveau. In plaats van deze morgen mondeling te stellen in EBF dienen we deze nu 
alvast schriftelijk in, waarbij we in de commissie kort naar deze vragen zullen verwijzen. 
Beantwoording kan uiteraard ook schriftelijk plaatsvinden, wel graag voor vaststelling van 
de jaarrekening en zomernota in de raadsvergadering van 25 juni.  Andere vragen zullen we 
uiteraard wel mondeling stellen. 
  
Jaarrekening 
  
P 20. Al enkele malen wezen wij u op de fout bij het woord "mijnkoloniën". Meer dan een 
taalfout, want het getuigt van een gebrek aan kennis van het begrip "mijnkolonIE", met de 
klemtoon op de laatste lettergreep. Daar hoort het meervoud "mijnkolonieën" bij. Dat u 
volhardt in het door u gebruikte foute meervoud duidt er op dat u het begrip onvoldoende 
kent en beschouwt als een "kolOnie" (klemtoon op tweede lettergreep), een soort 
overzees gebiedsdeel, inclusief het daarbij behorende meervoud. 
Telkens belooft u beterschap, maar ook nu weer maakt u deze fout. Foei! 
  
P 21Digitaal wijkspreekuur: hoe is de deelname, is er veel interesse voor? 
  
P 64 Cruyff Court. Zijn er al analyses over gebruik, resultaten enzovoorts? 
  
P 69 Monumentenzorg. Heeft u er zicht op de bouwkundige toestand zodat drama's als de 
instorting in Valkenburg voorkomen kunnen worden? 
  
P 71-72 Groen. Op de Limburgiastraat vlak voor de flatjes even kant zijn bomen geplant. 
Prima. Maar wat doet u er een om te voorkomen dat deze erg hinderlijk zijn voor huurders 
op hun balkon? 
  
P 104. Hier regelrechte onzin: "De start van de Ja Ja-sticker in juni 2024 heeft geleid tot een 
aanzienlijke reductie van ongewenste reclamedrukwerk". U weet heel goed dat de ja-ja-
sticker helemaal niet is ingevoerd omdat de raad hier tegen was. Hoe kunt u deze 
onwaarheid opschrijven? 
  
P 129 Kosten overhead. De op het oog enorme overschrijding wordt op geen enkele manier 
toegelicht. Graag alsnog een toelichting 
  
  
Zomernota 
  



U stelde op 1 december 2024 in een memo in het vooruitzicht  dat het wegdek van een 
aantal straten in Meezenbroek (schildersnamen) vóór de zomer vervangen zou worden. 
Maar hiervan is nog niets te zien. Wanneer gebeurt dit? 
  
Wat is de stand van zaken rond de vervanging van de weggevallen straatcoaches? 
  
Wat is de stand van zaken rond het Zorgbuurthuis? 
  
Tot zover 
Namens de SP-fractie 
Peter van Zutphen 
 


